

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第四十一卷 第二期
中華民國九十八年六月

Vol.41 No.2
JUNE 2009

目 錄

Content

影響降雨—逕流模式(GRAPH)校正係數變異之研究.....	林昭遠、林姿君、莊智璋	107
Factors affecting variations of correction coefficients in the watershed rainfall-runoff (GRAPH) model.....	Chao-Yuan Lin, Tzu-Chun Lin, Chin-Wei Chuang	
濁水溪河口揚塵潛在區位地覆類別判釋之研究.....	林昭遠、李承雋、莊智璋	125
A study of landcover pattern recognition at the dust emission potential areas in the estuary of Jhuoshui River	Chao-Yuan Lin, Cheng-Jyun Li, Chin-Wei Chuang	
土壤粒徑分析實驗方法之比較.....	林佳燕、蔡義誌、林俐玲	139
Comparison of the soil particle size analysis experiment method.....		
利用紋理因子改善影像分類準確度之研究.....	莊智璋、林昭遠、陳正湘	153
A Study of the Accuracy Improvement for Image Classification Using Texture Factors.....		
.....	Chia-Yen Lin, Yi-Zhih Tsai, Li-Ling Lin	
河川流域長期雨量及流量對水資源變化之影響.....	林文英、林俐玲	169
The Study of River Basin Long-Term Rainfall and Discharge Effect on Water Resource Variation.....	Chin-Wei Chuan, Chao-Yuan Lin, Cheng-Hsiang Chen	
應用植生指標萃取淹水區位曼寧粗糙係數之研究.....	林昭遠、陳禹成、莊智璋	181
Application of Vegetation Index to Extract the Spatial Distribution of Manning's Roughness Coefficient for Inundation Simulation.....	W.Y. Lin, L.L. Lin	
.....	Chao-Yuan Lin, Yu-Cheng Chen, Chin-wei Chuang	
以群集分析法探討水庫優養化之動力研究.....	陳鴻烈、蔡大偉	197
Cluster Analysis of Water Quality Factors of Eutrophication in the Te-Chi Reservoir.....		
.....	Paris Honglay Chen, David D.W. Tsai	
沈滌左右搖擺沈降流場之初步模擬.....	邱建源、許宏銘、廖志偉、盧杰志、鄭仙偉	225
2D Simulation of the Flow Induced by a Transversely Oscillating Sediment.....		
.....	Jian-Yuan Chiou, Hon-Ming Xu, Zhi-Wei Liao, Chieh-Chih Lu, Shian-Woei Jeng	